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ACTA DE LA SESSIÓ DEL CONSELL MUNICIPAL DEL DISTRICTE 7

Núm.: 3/22
Caràcter: ORDINARI
Data: 4 d’octubre de 2022
Horari: De 18:00 h a 20:30 h
Lloc: Casal Cívic de Can Parellada

Hi assisteixen:

Josefina Merino Ramírez Presidenta 

Miguel Ángel Moreno Félix Regidor de Districte

Francesc Contreras Hernández Representant APV Les Fonts

Mercè Martí Arolas Representant  Suplent APV Les Fonts

Ángel Moreno López Representant AV Torres De Can Parellada

Jesús Moreno Cano Representant  Nova AV Can  Parellada

Jose Miguel Chico Macias  Representant suplent Nova AV Can  Parellada 

Maria José González Osuna Representant AV Can Parellada UNB

Laura Sobrino Martos Representant AS d’entitats juvenils

Maira Angeles Batanal Representant suplent AS d’entitats juvenils

Herbert Werner Metshke Representant AS d’entitats esportives

Joan Antoni Ros Calsina Representant AS d’entitats esportives

Francisco Esteban Cañada Representant AS d’entitats culturals

Piedad Planesa Morales Representant AS d’entitats culturals

Elisabeth Herrera de Madre Representant AS d'entitats educatives

Neus Cruz Obiols Representant Suplent Comunitat sociosanitàries

Mont Busquets Morales Representant Comunitat educativa secundària

Gabriel Zafra Calero Representant Grup Municipal PSC

Jordi Centelles Amela Representant Grup Municipal ERC-MES

Jordi Sillero Delgado Representant suplent Grup Municipal Ciutadans

Excusats:

Carmen Álvarez Manzano Representant Comunitat educativa primària

Teresa Mirón Sanz Representant Grup Municipal Junts per Terrassa

Membres absents:

Judit Alcolea Ruiz Representant Suplent AV Torres De Can Parellada

Francisco Mata Gutierrez Representant Suplent AS d’entitats esportives

Anna Maria Barrachina Gispert Representant Suplent AS d’entitats esportives

Josefa Morales Rueda Representant Suplent AS d’entitats culturals

Oriol Ramirez Caro Representant  Suplent AS d’entitats culturals

Monica sánchez Salesta Representant suplent AS d'entitats educatives

David Rodríguez Garrote Representant suplent AS d'entitats educatives

Montserrat Amelia Nozal Baldajos Representant Comunitat sociosanitàries

Ana Peña Romero Representant Suplent Comunitat educativa secundària
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Lara Reyes López Representant Suplent Comunitat educativa primària

Manuel Cáceres Castaño Representant Suplent Grup Municipal PSC

Christian Marc Chico Gómez Representant Grup Municipal Ciutadans

També hi assisteixen:

Isaac Albert i Agut Tinent d'alcalde Àrea de Serveis Generals i Govern Obert

Miquel Ángel Gamell Director dels Serveis Tributaris 

Miquel Pérez Almudaina Director Àrea Estructura Territorial i Atenció Ciutadana

Emilia Andreu Almécija Directora Àrea Economia, finances i bon govern

Antònia Fernández Pérez Secretària

Ordre del dia

1. Aprovació de l’acta del Consell Municipal del dia 14 de juliol de 2022
2. Presentació del projecte d’ordenances fiscals i de pressupost municipal per a
l'any 2023, a càrrec del tinent d'alcalde, Sr. Isaac Albert i Agut
3. Informacions de Presidència
4. Precs i preguntes
5. Consultes de la ciutadania

Desenvolupament de la sessió

Obre la sessió la presidenta del Consell, la senyora Josefina Merino, i dona les gràcies a tots
els consellers i conselleres  per  la seva  assistència.

1. Aprovació de l’acta Consell Municipal del dia 7 de març de 2022

Acta aprovada sense cap esmena.

2. Presentació del projecte d’ordenances fiscals i de pressupost municipal per a
l'any 2023, a càrrec del tinent d'alcalde, Sr. Isaac Albert i Agut

La presidenta del consell obre aquest punt de l’ordre del dia.

Pren la paraula el  Sr. Isaac Albert  i  fa la presentació del marc pressupostari  per l’any 2023.
(Annex 1)

La Sra. Josefina Merino obre el torn de preguntes.

Pren la paraula el Sr. Francisco Contreras i manifesta el seu enuig per la manca d'influència de
les entitats en el pressupost i comenta que al districte hi ha moltes coses pendents i que està
oblidat. Quan formaven part dels Districte 3 teníem la sensació de pertànyer a la ciutat, ara no.

Respon el Sr. Isaac Albert i diu que aquesta mateixa apreciació li arriba de tots els districtes. El
territori, els districtes i els barris influeixen molt en el pressupost, però el pressupost no es finit i
totes les regidories tenen moltes demandes.

Pren la paraula la Sra. Elisabeth Herrera i pregunta si en la propera reunió es sabran quines
seran les inversions per al Districte 7.

Respon el Sr. Isaac Albert i comunica que cada any es presenta el que entrarà i que s’han de
contemplar els pressupostos globalment i  per tant tenint en compte que aquests impacten al
districte. La recollida de residus impacta d’una forma directe, el transport, el manteniment...
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Pren la paraula el Sr. Jesús Moreno i pregunta quan es començarà l’ampliació del del Casal i
manifesta el seu enuig en les poques inversions realitzades en barri de Can Parellada.

Respon el Sr. Isaac Albert i diu que es va aprovar el projecte i que el problema es l’inici de les
obres.

Pren la paraula el  Sr. Gabriel Zafra i  demana més actuacions en  el  manteniment i  jardineria
general i en la reducció de barreres arquitectòniques del Districte. Demana concreció en les in-
versions que es faran al Districte 7 i la creació del pont d'Itàlia.

Respon el Sr. Isaac Albert i respon que es necessari el pont d’Itàlia però que han de quadrar
números i tenen un estudi de manteniment i  millora dels ponts existents a la ciutat que puja
20.000.000 d’euros i passa igual amb els equipaments de la ciutat. 

Pren la paraula la Sra. Mercè Martí i manifesta que la manca de manteniment com en el cas de la
passarel·la afecta a la vida de les persones. El sentiment d'abandó del Districte 7 està molt estès.

Pren la paraula la Sra. Maria José González i  es suma a la sensació de poca inversió en el
manteniment dels barris. 

Respon el Sr. Isaac Albert recullin la queixa i compartint que la falta d’un manteniment periòdic
comporta una intervenció més gran quan es realitza, comunica que la partida de manteniment
s’ha d’ajustar i hipotecar per poder fer altres inversions, que s’ha de valorar el pressupost a més
a més condicionat per la situació econòmica del moment, per l’augment del tipus d’interès, les
inversions les haurem de fer amb capital  propi.  Si que considera que ha de ser una prioritat
apostar per incrementar el manteniment. Els propers pressupostos són difícils per la davallada
d’ingressos.

El Sr. Francisco  Esteban es queixa de la bona predisposició quan s'apropen les eleccions i  la
manca de compromisos un cop han passat. Informa d’un problema de convivència amb els
patins elèctrics.

Pren la paraula el Sr. Gabriel Zafra i demana més presència policial al barri.

Respon el Sr. Isaac Albert que properament s’incorporaran 46 nous agent de policia i volem
acabar el mandat al voltant dels 270 agents.

La presidència acomiada al Sr. Isaac Albert i als tècnics municipals i agraeix la seva presencia.

4. Informacions de presidència

La presidència informa en referència al seguiment del procés participatiu «Amb tu millorem el
teu barri, Per una ciutat Saludable». Informa que s’inicia la campanya de conscienciació porta a
porta i  a peu de bateries de contenidors que medi ambient va comentar al consell  passat.
Estarà al barri de Les Fonts de l’11 d’octubre al 08 de novembre i del 09 de novembre al 10 de
desembre al barri de Can Parellada. I paral·lelament hi ha prevista una reunió de treball el 3 de
novembre  per  definit  una  campanya específica  per  als  centres  educatius,  tal  i  com es  va
sol·licitar per part dels representants educatius al nostre consell. 
 
Pren la paraula el Sr. Francisco Contreras i pregunta si la convocatòria es només pels veïns per
què diu que de vegades els serveis com el neteja no estan al dia del que la ciutat demana. El
problema no son els  veïns,  si  no la freqüència,  el  fet  que no es netegi  quan es veu brut,
l'organització del servei, la capacitat dels contenidors i el sistema de multes dels inspectors.

Pren la paraula la Sr. Josefina Merino i diu el plantejament de la freqüència i la operativitat del
servei és un tema molt interessant però no era el tema central de la proposta.

Pren la paraula la Sra. Mont Busquets i comenta que no entén per que han d’anar als centres
educatius si ja reciclen.
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Respon la Sr. Antònia Fernández i diu que  va ser una demana per part de la Sra. Carme
Álvarez.

Pren la paraula el Sr. Gabriel Zafra i manifest dubtes de la figura dels inspectors doncs als
ciutadans si que els estan multant però als incívics no. Demana informació sobre una furgoneta
que van passar fotografies. Demana saber quants expedients s’han obert.

Respon la Sra. Josefina Merino prenen nota.

Pren la paraula el  Sr. Àngel Moreno i  diu que part del problema es la poca capacitat dels
contenidors i per altra banda la gent que els regira i deixen la brutícia fora. El tema de les
denúncies es més fàcil, no passar les fotos a policia si no trucar a medi ambient i la sanció es
segura.

El segon punt de la campanya corresponia a l’Augment de les activitats culturals i d’oci amb
l’obertura dels centres cívics els caps de setmana amb un 14,30%. Hi ha hagut una petició per
part  de la  Peña de  la  Tortilla  per  fer  un  show el  8  d’octubre  a  les  16:00  hores  i  ja  està
gestionada sense cost per l’entitat.

El Sr. Francisco  Esteban manifesta la dificultat que s’ha trobat per fer les gestions  quan ha
sol·licitat activitats fora de l’horari habitual.

El tercer punt era l’estudi de necessitats de la gent gran al districte amb un 12,20%. S’ha creat
el grup de treball amb la participació de tots els agents que intervenen al territori, es reunirà el
25 d’octubre, us mantindrem informats.

Finalment sobre la  campanya de conscienciació sobre la tinença d’animals en espais públics
urbans amb un 10,20%. Els serveis de Policia i Benestar animal s’estan coordinant per llançar
una campanya de senyalització i  de conscienciació ciutadana sobre la tinença d’animals. Si
alguna entitat vol organitzar una xerrada que es posin en contacte amb Benestar Animal.

Pren la paraula la Sra. Maria José Gonzalez i manifesta la incoherència que suposa deixar al
Districte que triï uns projectes i que no es doti de pressupost suficient com per poder portar-los
a terme en la seva totalitat i que s’hagin de deixar a mitges.

Pren  la  paraula  el  Sr.  Miguel  Angel  Moreno i  informa  que  a  causa  de  la  pujada  dels
subministres els pressupostos de totes les regidories estan confiscats i cal justificar les depeses
que es fan argumentant  que es poden assumir  les despeses ordinàries del servei,  sinó no
s’autoritza.

Pren la paraula la Sra. Elisabeth Herrera i manifesta que el plantejament dels processos de
participació amb dotació econòmica com es feia abans eren millors.

Pren la paraula la Sra. Antònia Fernández i diu que la tècnica de Benestar Animal al passat
consell  va  diferenciar  entre  l’oferiment  de  tallers  i  xerrades  de  coneixement  de  tinença
d’animals i les plaques, per que es tracta de dos serveis diferents. La campanya del «teu gos
no té preu» segurament s’iniciarà la propera setmana, serà per xarxes i la demanda de les
plaques està recollida per quan hagui pressupost. 

La Sra. Maria José Gonzalez manifesta el seu desacord en fer exclusivament una campanya
per les xarxes. I el Sr. Gabriel Zafra valora que moltes campanyes, comissions i taules, però
poc efectives, Sol·licita més presencia policial per controlar als incívics.
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Pren la paraula el Sr. Gabriel Zafra i comenta que s'ha dit que no hi havia pressupost per a
l'autobús de la Línia 15.

Respon  la  Sra.  Josefina  Merino  que  al  desembre  es  farà  la  compra  del  vehicle  i  que  la
implantació de la línia es farà al 2023.

La presidència  que s'està treballant a nivell tècnic per avençar al màxim la convocatòria de
subvencions del  2023. Recorda a les entitats que han rebut subvencions en el marc de la
convocatòria del 2022 que és important que presentin les justificacions un cop finalitzada la
seva activitat. Afegeix també que les entitats han d'estar correctament inscrites en el Registre
Municipal d’Entitats. Per actualitzar les dades de les juntes directives o qualsevol altre dada us
podeu posar en contacte amb el servei de Qualitat Democràtica.

Pren la paraula la Sra. Maria José Gonzalez i posa de manifest que es inadmissible que hi hagi
unes  dates  per  presentar  unes  justificacions  i  unes  sol·licituds  i  que  les  entitats  que  ho
presenten a temps hagin d'esperar fins al juliol per rebre les subvencions per què altres entitats
no presenten la documentació dins del temps establert. Una entitat que prepara una festa major
necessita la subvenció. Demana que el que ha passat aquest any no torni a passar.

Respon la Sra. Antonia Fernández i comenta que les subvencions, per normativa, cobreixen el
50% del pressupost d'una entitat. Una entitat ha de ser autogestionable i ha de tenir poder
adquisitiu com per portar a terme el seu projecte sense comptar amb la subvenció com a prime-
ra fons d’ingrés. 

La Sra. Josefina Merino informa que l'Ajuntament ha posat en marxa el procés de renovació de
la Sindicatura Municipal de Greuges de Terrassa 2023, i es preveu fer-ne l'elecció en els proper
plens.  Com  tot  procés  de  participació,  consta  de  diferents  fases:  informació  pública,
presentació, divulgació de les candidatures, recollida de suports, tancament i avaluació. El 8 de
setembre es va constituir  la  Comissió  Ciutadana de Seguiment,  formada entre d'altres,  per
representants de cada un dels consells municipals de districte. El nostre representant és el Sr.
Jose Miguel Chico.

Pren la paraula el Sr. Jose Miguel Chico i explica el procés de participació (veure annex 2)

Pren la paraula la Sra. Josefina Merino i informa que la Taula de Disseminats es reunirà el
proper  18  d’octubre  a  les  18.30  per  tractar  el  projecte  de  les  càmeres  de  seguretat  i  les
activitats  de  dinamització,  respecte  a  les  activitats  de  dinamització  comunicar-vos  que  es
realitzaran: una ruta per Les Martines, al Districte 4, una ruta pel MOPU, al Districte 2 i  es
publicarà el llibre d’entitats del Districte 7. En aquest sentit informar-vos que us l’enviarem per
correu el  format definitiu i  tindreu 15 dies per fer les modificacions que considereu,  passat
aquest temps el portarem a l’impremta. 

S'informa també que falten pocs mesos per entrar de ple en el cicle nadalenc, unes festes en
què els terrassencs i les terrassenques es tornaran a abocar a viure l’ambient als carrers i a
gaudir d’una variadíssima proposta d’activitats. Després de dos anys tan difícils a causa de la
pandèmia,  esperem de tot  cor  que aquest  2022 puguem recuperar  el  pols  habitual  d’unes
festes tan especials, així que el programa d'engany volem que sigui un reflex de totes aquelles
activitats  nadalenques  que  ompliran  de  vida  tots  els  racons  de  Terrassa,  ja  siguin  les
impulsades per l’Ajuntament com les que organitzen les nombrosíssimes entitats i associacions
que tenim a la nostra ciutat.
 
Aquest any, més que mai, pensem que podem reforçar el missatge de pau que porta implícita
la celebració de Nadal.  I és que la pau és un dret humà del  qual totes les persones som
titulars: totes tenim dret a viure en pau i a una pau justa, sostenible i duradora. Així doncs,
convidem  a  les  entitats  d’aquest  districte  i  de  tota  la  ciutat  que  amb  les  seves  activitats
nadalenques se sumin a aquest missatge de pau en la mesura de les possibilitats, i que aportin
així el seu gra de sorra per continuar construint plegats una cultura de la pau. 
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En breu us farem arribar per correu electrònic un formulari digital molt senzill per tal que, si
teniu previst organitzar una activitat nadalenca, l’ompliu i ens l’envieu. La data límit per enviar-lo
és el 9 de novembre, si l’envieu dins de termini la vostra activitat podrà sortir publicada a la
revista “Sortim per Nadal”. 
(Per a qualsevol dubte o aclariment, podeu contactar amb l’Àrea de Projecció de la Ciutat  
@AreaProjecciodelaCiutat@terrassa.cat.) 

El Sr. Francisco Contreras manifesta el seu desacord pel gran volum de gestions i tràmits que
els hi demanem des de Via Pública i de que no el deixen fer servir cavalls per la cavalcada dels
reis d’orient.

Es dona resposta a les preguntes que es van formular a l'anterior Consell.  En referència a
demanda de parades de taxi al barri Les Fonts s'informa que el proper 19 d’octubre es reunirà
l’Ajuntament  amb  les  associacions  de  professionals  de  Terrassa  i  tractaran  el  tema,  us
mantindrem informats.

Per altra banda s'informa de les activitats que es faran al Districte 7:

El 6 d’octubre s’iniciarà la Festa Major del barri de Les Fonts, el 8 d’octubre tindrem un show
organitzat per la Peña de la Tortilla, el 23 d’octubre està la festa de les migas,  el  29 i  30
d’octubre  faran  una  fira  d’artesania,  el  25  de  novembre  es  realitzarà  la  trobada  contra  la
violència masclista. 

Pren la paraula la Sra. Mont Busquets i  informa que el 27 de novembre es farà una cursa
solidària dins del marc de la Marató de TV3.

Pren la paraula la Sra. Maria José Gonzalez i diu que el 22 d'octubre, dintre del Festival DIDÓ
hi haurà una activat de titelles al Districte a la plaça Joan Santamaria. Informa també que el dia
4 de novembre es fa a d'Institut la Nit Jove. El dia 13 de novembre es farà el Mercadal Solidari
per Nadal.

La presidència demana que facin arribar els cartells d’aquestes activitats per tal de poder fer
difusió a tot el districte. 

5. Precs i preguntes

Pren la paraula el Sr. Àngel Moreno i comenta que en el tema de l'autobús tot son excuses
però el servei no està funcionat com se’ls havia promès. Per altra banda comenta que a molts
municipis d'Espanya està funcionat el sistema d'identificació per ADN i comenta que això es
paga amb l'impost que es recapta per tinença d'animals, aquest impost s'hauria de reinvertir en
això. Diu que no li val que es digui que no hi pressupost per col·locar quatre plaques. Posa de
manifest  que  les  campanyes  de  conscienciació  no  funcionen  i  demana  més  actuacions
policials. 

Pren la paraula el Sr. Francisco Contreras dona les gràcies a la Peña de la Tortilla que han
cedit un espai de la seva cartellera per posar el programa de festa major. Agraeix també a
l'institut la cessió de l'espai del gimnàs per a l'Unió Esportiva Les Fonts i la seva secció de
voleibol per poder entrenar i demana a la regidoria d'esport un espai cobert.

Pren la paraula el Sr. Miguel Àngel Moreno i diu que al Districte 7, hi ha hagut un increment
d’inversions en equipaments esportius de 1.423.000 euros en tres anys.
Pren la paraula la Sra. Mont Busquets i comenta que des de l’institut estan treballant en temes
de  desenvolupament sostenible i un tema de soroll a les aules a l’hora de moure les taules i les
cadires. Demana pilotes de tenis i les facin arribar a l’institut.
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6. Consultes de la ciutadania

No hi ha consultes de la ciutadania

La senyora Josefina Merino s'acomiada i dona les gràcies als consellers i conselleres per la 
seva assistència.

La presidenta aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta.

Secretària Presidenta

Antònia Fernández Pérez Josefina Merino Ramírez
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